
INNEBANDY
Sektionsmöte
Mötesanteckningar

2024-06-02
17.30-19.30
Liljahallen

Närvarande: Stina Thysell Persson, Maud Mukkala, Katarina Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Vi ligger bra till. Vi vet ännu inte slutresultatet för
Företagscupen, men hoppas att det gav en god inkomst.
Serieavgifterna höjs till nästa säsong, senior och utv höjs med
1000:- och alla ungdomslag höjs med 500:- per lag.
Domararvodena höjs med 5-10% men är ännu inte klart hur
mycket.
Licenserna ökar också
Detta gör att vår budget inte riktigt kommer att hålla i höst

Årshjulet Vi kollar igenom och bestämmer vem som gör vad

Utvärdering
företagscupen

Hela dagen var fantastisk; vädret, humöret, planen, spelarna
etc. Vi ber alla lag utvärdera cupen så att vi vet vad vi behöver
tänka på om vi har cup även nästa år. Men vi tror att detta bör
bli en tradition.
Det blev bra med bänkar runt planen. Till nästa år behöver vi
en fungerande mikrofon och vi behöver ett kylskåp. Vi kanske
bör använda sekretariats vagnen.
Företagscup 17/5 nästa år? Vi funderar vidare

Lag till hösten Alla lag är anmälda. Vi hoppas och tror fortfarande att
damlaget blir av och att de kommer att spela i div 2.

Tränare Vi funderar på tränare och lagledare till både damlag och
herrlag



Halltider Vi tittar igenom förslaget från Peter. Vi har väldigt många lag
i år, så han har lagt några lag på fredagskvällar. Det känns inte
ok, men vi mailar alla lag och frågar om något lag kan vara
intresserade av det. Många lag kommer börja sina träningar kl
17.00 och många lag tränar till 22.00, där även F09/10 har fått
så sen tid och det känns inte heller ok. Vi kommer att kontakta
Peter på kommunen och berätta att detta inte är ok. Men vi är
rädda för att det inte finns något alternativ.

Städa förråden Vi behöver göra detta klart innan midsommar. Vi skriver upp
vad som finns i förråden och sätter upp en lapp med det.

Beställa material Vi behöver kolla vad som saknas i alla förråd.

Schysst lag Till hösten ska F/P 13 och äldre jobba med detta vid 5
tillfällen i en kvart innan träningen. En ledare och en förälder
håller i det. Informationsträff om det sker i början av säsongen
med Stina och Emma Frohm

Besöka
Carlslundshallen

Torsdag 20/6 kl 13-14 kan vi göra studiebesök där med
kommunen, inför bygget av vår nya hall. Maud kollar om hon
kan delta den dagen.

Nya idéer till
hösten
fredagsfys,
teknik,
skotträning
innebandy för
äldre

Spetsfredag med teknik, fys, skotträning vill vi också köra i
innebandyn, precis som fotbollen har. Vi har önskat att få en
halltid till det.
Ang innebandy för äldre, funderar vi vidare på



Utvärdering av
innebandygalan
och ledarträffen

Innebandygalan: Många deltagare, lite rörigt, men väldigt
trevligt. Maten och efterrätten räckte.
Ledarträffen: Vi hade önskat att fler ledare hade varit med, så
att de kunde ta del av tex spelarnas utvärdering och utvärdera
säsongen.

Utvärderingar i
lagen

Utifrån de utvärderingar som spelarna har gjort behöver vi ha
möten med några av lagen. Vi träffar de berörda lagen i
augusti, inför säsongen.

Frys och taggar Vi behöver köpa in en frys och ställa in i innebandyförrådet.
Vi behöver kolla med Peter på kommunen om vilka som har
taggar och vilka det är som inte ska ha kvar dem. Maud kollar
med Peter.

Övriga frågor Sponsoravtal med Johanssons maskin; till overaller i damlag
och herrlag

Noterats av Katarina E


